



Mötesprotokoll för Chalmers Dykarklubb

18:45 07-12-2016 CDK lokalen, Chalmers, Göteborg

Närvarande: Irina Sveide, David Scharin, Carl-Johan Brengesjö, Lisa Sörman, Mikael Mazur och Torbjörn Rasmusson.

1. Mötet öppnas klockan 18:45.
2.
 - Carl-Johan Brengesjö väljs till mötesordförande.
 - Irina Sveide väljs till mötessekreterare.
 - Lisa Sörman väljs till justerare.
3. Godkännande av dagordning. Föregående protokoll går till handlingarna.
4. Bidrag.
 - (a) HLR. Klubben har tillräckligt mycket pengar i SISU för att bekosta böckerna till HLR kursen. Fast priset på HLR dockor har gått upp och det kommer behövas pengar för kurslitteratur (kurspaket) till enstjärniga dykare.
 - (b) Bidragsansvarig Lisa Sörman har inte fått in tillräckligt mycket information om när medlemmar dyker.
 - (c) SISU öppet hus. Den 19de December har SISU öppet hus där det kan ingå gratis fika. Eftersom detta är på inbjudan så ska intresserade hör av sig till Lisa.
 - (d) Idrottslyftet. Lisa rapporterar in att instruktörskursen löper mot sitt slut på idrottslyftet.

5. Kurser.

- (a) HLR kurs. Chalmers studentkår är intresserade av att låta CDK arrangera fyra fler HLR kurser åt dom till våren. Det behövs kurslitteratur och fler dockor för detta. Fast det som kåren betalar borde vara tillräckligt för att täcka dom nya dockorna. Styrelsen beslutar att klubben köper in 10st Mini Anne och 4st Little Anne.
- (b) Instruktörskursen. Kursen går framåt. Examinationen tycks bli färdig i januari.
- (c) Syrgasanalytorkurs. Klubben har svårt att få bidrag för en sådan kurs i nuläget.
- (d) Nitroxkurs. Fyra personer har än så länge visat intresse för en sådan kurs och instruktörer inom klubben har visat intresse för att arrangera en sådan kurs.
- (e) Prova på dyk. Närvarande anser att det är en god idé att anordna prova på dyk till våren. Ett sådant tillfälle skulle kunna vara på kårens dag.
- (f) Svenska. Det behöver förtydligas på hemsidan att klubben inte kan arrangera kurser på engelska. Utbildningsansvarig David Scharin ordnar så att det står på hemsidan att vi klubben bara kan ge kurser på svenska.

6. Utfärder.

- (a) Smögen. Smögenutfärden var lyckad.

7. PR och fikor.

- (a) Dykfikorna. PR/Info ansvarig Irina Sveide arrangerar fikan den 22 december. Den 12te januari börjar klubben ha fikor igen efter vinteruppehållet.
- (b) Nyhetsbrev. I klubbens nästa nyhetsbrev behöver det finnas en påminnelse om att medlemmar borde betala nästa års medlemskap redan nu.
- (c) Skärm och dator i korridoren. Lokalansvarig Torbjörn Rasmusson gör en träplatta till datorskärmen nästa måndag. PR/info ansvarig Irina Sveide och lokalansvarig Torbjörn Rasmusson arbetar på att få upp den.
- (d) Hemsidan. Hemsidan hålls uppdaterad.
- (e) Rädda ägget. Utbildningsansvarig David Scharin var ensam där.

8. Lokalen. Lokalansvarig Torbjörn Rasmusson berättar att han försöker byta köksskåpen innan jul.
9. Brandpost. Klubben har lånade en brandpost under PR eventet på Lindholmen. Lokalansvarig Torbjörn Rasmusson ordnar så att den kommer tillbaka till sin ägare.
10. Övrigt.
 - (a) Städning i lokalen. Det arbetas på.
 - (b) Kompressorn. Utfärdsansvarig Mikael Mazur föreslår att klubben riktar en webbkamera mot rampen så att fyllarna snabbt kan kontrollera om det finns tryck i banken.
 - (c) Överlämningsdokument. Styrelsen arbetar vidare på sina överlämningsdokument.
 - (d) Valberedningen. Pr/info ansvarig Irina Sveide påminner valberedningen om att börja leta efter kandidater till nästkommande styrelse.
 - (e) Julbordet. Styrelsen diskuterar angående julbordet. Hittills har få anmält sig.
11. Nästa styrelsemöte planeras till den 11te januari 2017 klockan 18:00.
12. Mötet avslutas 20:06.

Vid tangentbordet

.....
Irina Sveide

Justerare

.....
Lisa Sörman

Datum

.....